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Päevakord:

1.  Kuldre Kooli kodukorra muudatus
Päevakorrale tõstatus õpilaste mobiiltelefonide kasutamise teema tundide ajal. Probleem on 
telefonide kasutamine tundide ajal just vanemas kooliastmes.   Õpetajad selgitavad detsembrikuu 
jooksul olukorda telefonide kohta- tundide ajal kaustatakse telefone vaid õppetöö tegemiseks. 
Muul ajal on telefon kas kotis või lauasahtlis. Kui õpilased ei kuuletu, hakatakse telefon tundide 
alguses ära korjama, et nii õpetaja kui õpilased saaksid keskenduda õppetööle. 
OTSUSTATI: Jaanuarikuu hoolekogus jagatakse tagasisidet, kas selgitustöö telefonide kasutamise 
osas on vilja kandnud. Vastavalt sellele siis otsustatakse, kas muuta kooli kodukorda või mitte.

2. Kujundav hindamine
Arutati, kas sellega jätkata või mitte. Praegu on veel vara otsuseid teha, sest kujundav hindamine 
on esimeses kooliastmes olnu kasutuses alles paar kuud. Üldises plaanis õpetajad, õpilased ja 
lapsevanemad peavad kujundavt hindamist oluliseks.
OTSUSTATI: Kevadel tuleb teha tagasisideküsitlus ja selle põhjal otsustada kas jätkata või hoopis 
laiendada ka vanematele kooliastemetele. 

3. Jooksvad küsimused
-Kasvuhoone rajamisest Kuldre Kooli juurde. Tuleb tellida ehitusprojekt kasvuhoone karkassile. 
Pille Raig lubas teemat uurida.
-Jõulupakkide teema. Kas ja mis võiks olla tulevikus alternatiiv kommipakkidele? Kuldre lasteaed 
teeb sel aastal uuendusena lastele kingituseks puuviljakorvid. Arutati, kas jõulupakkide aiau 
loomisesse võiks kaasata ka kooli õpilasfirmad. Jaanuaris arutame teemat edasi.
-Uued liikmed hoolekogus. Triinu Elvet jätkab õpetajate esindajana. Lisa Neevele ja Lehar 
Liibertile on vaja asendusliikmeid.
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